
Robert Fico: Súčasná vládna koalícia je
spolok podvodníkov. Nemajú slovo, neplnia
dohody. Oklamali Kotlebovcov, oklamali aj
nás. Lož je ich normálna pracovná metóda.
My však volíme inú cestu
- CZ24 News | 31. března 2020

SLOVENSKO: Národná rada opakovane nezvolila Ľuboša Blahu (Smer-SD) za predsedu Výboru pre
ľudské práva a národnostné menšiny, napriek dohode s lídrami koaličných strán. Na tlačovej
konferencii strany Smer-SD sme sa na to spýtali jej predsedu Roberta Fica

 Ako podľa vás dopadne voľba predsedu ľudskoprávneho výboru Národnej rady?

Robert Fico: „U nás na Smere prebieha aj v tejto zvláštnej dobe diskusia o tom, ako robiť politiku.
Keby sme boli politici typu Matoviča, tak by sme teraz už mohli vystrájať také veci, ako napríklad
mimoriadna schôdza na odvolanie Matoviča, lebo o 18 eur predražil testy a klamal, a podobne. Ale
my nechceme ísť touto cestou, toto my robiť nebudeme. My budeme zvádzať normálny odborný súboj
v parlamente. A preto nás mrzí, že došlo k porušeniu dohody, ktorá bola urobená počas stretnutia
predstaviteľov strán a hnutí, ktoré prešli do parlamentu.

Na tomto rokovaní som nesedel sám, takže nájdete veľa svedkov, ktorí to potvrdia: bolo tam
povedané, že vládna koalícia nikdy nepodporí nominanta Kotlebovej strany do ľudskoprávneho
výboru a do zahraničného výboru, ale že podporí nominanta Kotlebovej strany do dvoch kontrolných
orgánov, ktoré Národná rada má. Ako vidíte, oklamali ich, pretože hoci Kotlebovci podporili Kollára
pri voľbe predsedu Národnej rady, oni im to vrátili tak, že Kotlebu nezvolili ani na prvý, ani na
druhýkrát za predsedu Osobitného kontrolného výboru NR SR na kontrolu činnosti Vojenského
spravodajstva.

Pokiaľ ide o ľudskoprávny výbor, vládna koalícia nám oznámila, že nikdy nepodporí Ľuboša Blahu,
keby chcel ísť do Zahraničného výboru, ale že všetky ostatné výbory sú samozrejme v poriadku. A aj
nás oklamali, pretože to je ich normálna pracovná metóda.

My nemôžeme ustúpiť a len preto, že si to želá vládna koalícia, tam dávať ľudí, ktorí im budú
vyhovovať. Áno, Ľuboš Blaha má svoje vlastné, originálne postoje. Ja si na ňom vážim – a preto s ním
spolupracujem – že je to skutočný ľavicový politik, ktorý niekedy má tvrdé postoje, ktoré sa možno
niekedy nepáčia mnohým, a možno aj v jeho blízkosti má niekto výhrady k tomu, ako presne dokáže
pomenovať veci. Ale ja si ho vážim ako čisto ľavicového politika. A len za to, že niekto je čisto
ľavicový politik, že má možno trochu odlišné názory v zahraničnopolitickej orientácii Slovenska, ho
nemôžem diskvalifikovať.

Ľuboš Blaha nič zlé neurobil, nespáchal žiadny trestný čin. Tu máte pána Kollára, ktorý chcel vyš…ť
pätnásťročné dievča, ktorý vozil drogy na Slovensko, ktorý dával peniaze pani Zsuzsovej, kúpil jej
auto a podľa všetkého sa s ňou dva roky stretával, ktorý chodil na dovolenky so všetkými mafiánmi,
akí existovali, ktorý svedčil v prospech mafiána, ktorý skopal vášho kolegu novinára – a on môže byť
predsedom Národnej rady. On môže byť dvojka v tomto štáte. Máte tu pána Matoviča, ktorý je
usvedčený daňový podvodník, on môže byť trojka ako ústavný činiteľ. Ale človek, ktorý má originálny
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vlastný názor, ktorý neporušil žiadny zákon, ten nemôže byť predsedom ľudskoprávneho výboru?

Jediné, za čo ho naháňajú dnes policajti, je to, že držal v rukách nejakú červenú hviezdu, a to sa mi
zdá byť naozaj už prehnané. Preto my si stojíme za touto nomináciou a opätovne ju budeme
navrhovať. Čo sa bude diať, je dnes v rukách predstaviteľov vládnej koalície – my na to väčšinu
nemáme, ale takisto ani nemáme dôvod sťahovať túto nomináciu.“

Ivan Lehotský


